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Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 15. listopadu 2023 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Kühnová, dr. Benek, dr. Křížová, dr. Coufal, 

Mgr. Prchalová (online), Mgr. Skoupilová, Bc. Hatriková, Bc. 

Habiňáková 

Omluveni:  

Hosté: doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Musílek, Ing. Mourková, dr. Myslivcová 

Fučíková 

 

Program: 

 

1. Schválení Statutu PřF UHK 

2. Projednání akreditace studijního programu Certifikace a 

management zdravotnických technologií 

3. Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu na 

PřF UHK v akademickém roce 2024-2025 

4. Různé 

• Vyjádření k aktuální situaci ohledně mezd. 

• Otevřený dopis vysokých škol na podporu schválení zákona 

o rovných sňatcích. 

 

Dr. Studnička přivítal přítomné a konstatoval, že jsou přítomni všichni členové 
Akademického senátu PřF UHK, senát je tedy usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné 
s programem dnešního zasedání a stanovil skrutátorku RNDr. Jitku Kühnovou, Ph.D.   
 
K bodu 1) Schválení Statutu PřF UHK 

Dr. Studnička předal slovo doc. Křížovi, ten pak dr. Myslivcové Fučíkové. Dr. Myslivcová 

Fučíková sdělila, že některé skutečnosti uvedené ve Statutu již neodpovídají platné 

legislativě, proto je nutno přistoupit k některým změnám.  K tomu sdělil pan děkan, že 

byla senátorům zaslána modifikovaná verze od našich právníků v režimu změn, aby byly 

viditelné změny. Poté byla otevřena diskuse, do níž se s dotazy a připomínkami přihlásila 

dr. Kühnová.  Její dotazy byly zodpovězeny doc. Musílkem, dr. Myslivcovou Fučíkovu a 

doc. Křížem. Připomínky dr. Kühnové byly do Statutu zapracovány. 

 
O schválení Statutu PřF UHK bylo hlasováno:  
 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  
Na základě výsledku hlasování byl Statut PřF UHK schválen. 
 
K bodu 2) Projednání akreditace studijního programu Certifikace a management 

zdravotnických technologií 

Dr. Studnička   promítl akreditační materiál a sdělil, že se jedná o navazující magisterské 

studium, ukončené titulem Mgr., který vznikl v důsledku poptávky v tomto oboru.  

Provede studující kompletním procesem od návrhu přístroje, po vlastní klinická měření 

až k realizaci certifikace. Máme zajištěnu výuku dvěma externisty, s nimiž bude následně 
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uzavřena DPP, případě DPČ. Poté otevřel diskusi. Do diskuse se přihlásila dr. Kühnová 

s dotazem, že se jí v obsahu zdá málo fyziky a málo ekonomie. K tomu sdělil doc. Musílek, 

že budeme ještě upravovat, dále se dr. Kühnová dotázala, zda je šance, aby takto 

akreditace NMgr. prošla, k tomu dodal doc. Musílek, že není požadavek, abychom předtím 

měli bakalářské studium. Dále sdělil, že budou provedeny drobné formální úpravy, poté 

bude akreditace odeslána RVH, pravděpodobně na březnové zasedání, tedy je nutno 

materiál zaslat v polovině února. Prof. Musílek sdělil, že by do vědecké rady měl jít 

dokument již upravený. K tomu dr. Studnička sdělil, že materiál byl již VR zaslán, aby byla 

dodržena 14denní lhůta. Dr. Myslivcová Fučíková se dotázala na předměty ZT a PZ 

v přehledu studijního plánu, kdy se pak musí z daného předmětu konat SZZ. Doc. Musílek 

sdělil, že danou situaci ověří. 

 

Tímto je akreditace studijního programu Certifikace a management zdravotnických 

technologií projednána.  

 
K bodu 3) Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu na PřF UHK 
v akademickém roce 2024-2025 
Dr. Studnička předal slovo doc. Musílkovi, ten promítl verzi dokumentu s provedenými 

změnami. Dodal, že většina se týká změn termínů dle akademického roku, hlavní změnou 

je zařazení dvou termínů zápisů, kdy je tlak z kateder posunout zápis předmětů na červen 

z důvodu tvoření rozvrhu. K tomu sdělil, že student zápisem získává statut studenta, 

počítá se do studované doby, student může dříve spadnou do poplatků za nadstandardní 

dobu studia.  Z hlediska SO je u dřívějších zápisů problém, že studenty zapíšeme, oni se 

pak rozhodnou jít studovat jinam a pak je zase složitým procesem vyřazujeme.  Je nutno 

zahájit správní řízení o ukončení studia, vydat rozhodnutí, sledovat nabytí právní moci. 

K tomu dodala Ing. Mourková, že již bylo zjišťováno, jaký by byl přínos v případě 

červnových zápisů, bylo zjištěno, že větší příliv studentů červnovými zápisy není. 

Dr. Myslivcová Fučíková sdělila, že problém spočítá v tom, že na katedrách v případě 

zářijových zápisů nejsou schopni včas rozvrhovat. K tomu dodala Ing. Mourková, že by se 

dala problematika řešit zápisovými lístky.  K tomu dodal prof. Musílek, že je nutno změnit 

systém rozvrhování, kdy nám do rozvrhů zasahují jiné fakulty, hlavně PdF. Poté se nám 

překrývají předměty v rámci jedné katedry, a to i u povinných předmětů, což není možné. 

Dr. Myslivcová Fučíková dodala, že není dobré, aby nám jiná fakulta zabírala např. velké 

učebny, prioritu v nich musíme mít my. Doc. Musílek sdělil, že proběhne jednání 

proděkanů, a tedy to problematiku nadnese a dodal, že jsme vůči PdF byli vstřícní 

z důvodů rekonstrukce budovy C. Navrhl vyblokovat učebny, které budeme poskytovat 

jen ve výjimečných případech. Dr. Kühnová upozornila na termín ověřování splnění 

podmínek přijímacího řízení 1. a 2. kola, navrhuje termíny ztotožnit. Ing. Mourková 

sdělila, že shodně uvedeme termín 15. 9. 2024.  

 
O schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu na PřF UHK 
v akademickém roce 2024-2025 s návrhem, že zápisy ponecháme v září s tím, že 
rozvrhování vyřešíme jiným způsobem, bylo hlasováno:  
 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  
Na základě výsledku hlasování byla Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke 
studiu na PřF UHK v akademickém roce 2024-2025 schválena. 
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K bodu 4) Různé 

• Stanovení delegáta do RVŠ. 

Dr. Studnička sdělil, že nás požádala předsedkyně AS UHK o stanovení delegáta do RVŠ za 

naši fakultu. Doposud tuto funkci zastává dr. Lipovský, rád by tuto funkci zastával i nadále. 

Tedy navrhl do RVŠ dr. Lipovského, o tomto návrhu bylo hlasováno: 

 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  
Na základě výsledku hlasování byl dr. Lipovský do RVŠ za naši fakultu nominován. 
 

• Vyjádření k aktuální situaci ohledně mezd. 

Dr. Benek se dotázal na finanční stránku fakulty, jak budeme řešit 7,5 % nárůst mezd. 

K tomu sdělil doc. Kříž, že proběhlo jednání s odbory, kde byla projednána náprava. Za 

současných finančních podmínek navýšíme mzdy od 1. 12. 2023, museli jsme však 

přistoupit ke změně metodiky vyplácení tzv. rychlých peněz. Dále je vyvíjen tlak na 

snížení počtu úvazků na fakultě, bohužel jsme nuceni i snižovat stav pracovníků. Na 

zpětného doplacení od dubna bohužel finance nemáme.  

 

• Otevřený dopis vysokých škol na podporu schválení zákona o rovných sňatcích. 

Dr. Studnička sdělil, že byli osloveni všichni členové senátu, s vyjádřením podpory zákona 

manželství pro všechny páry. Stručně seznámil s obsahem otevřeného dopisu a poté 

otevřel diskusi, do níž se nikdo nepřihlásil.  

 

O vyjádření podpory výzvě v Otevřeném dopisu akademických obcí na podporu zákona 
manželství pro všechny páry bylo hlasováno:  
 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  
Na základě výsledku hlasování byla podpora výzvě v Otevřeném dopisu akademických 
obcí na podporu zákona manželství pro všechny páry vyjádřena. 
 
Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 15. listopadu 2023: 

 
1) Schválil Statut PřF UHK. 

2) Projednal akreditace studijního programu Certifikace a management zdravotnických 

technologií. 

3) Schválil Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu na PřF UHK 

v akademickém roce 2024-2025. 

4) Projednal a nominoval dr. Lipovského do RVŠ pro funkční období 2024-2026. 

5) Vyjádřil podporu výzvě uvedené v Otevřeném dopisu akademických obcí na podporu 

zákona manželství pro všechny páry. 

 
O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 

 Pro:   9 Proti:  0 Zdržel se:   0 
 
Na základě výsledku hlasování bylo Usnesení z jednání schváleno. 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                RNDr. Filip Studnička, Ph.D.   

předseda AS PřF UHK  


